
 

 

 

 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
19-22/05/2020  

 
TELE-MEETING (COVID-19) 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet (ook BEACH) 
o Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Anne Marie Habets, Frédéric 

Vandenbemden (gecoöpteerd lid tot eerstvolgende AV / membre co-opté jusqu’à la prochaine AG) 
o Commissies: Johan Somers (NOC-CNR), Arturo Di Giacomo (NSC-CAN), Claude Holvoet (LAD) 

 
Verontschuldigd / Excusés: O. Dulon (procuration Van Daele), Luc Declercq (volmacht JP De 

Buysscher) 
 

Commissies (19/05)         Commissions (19/05) 
 
 

1. BEACH (J. Van Riet) 
 

1.  Alle organisatoren van dit jaar hebben 
zich ook geëngageerd voor volgend jaar. 

2. Johan zal de specifieke Vlaamse COVID-
19 richtlijnen ivm volley trainingen in open 
lucht (ook in voege op de topsportschool) 
overmaken aan het FVWB (SDK kan 
vertalen).  Trainen met 20 personen 
maximaal, waarvan maximaal 8 op een 
veld, en geen wedstrijden. Baltoetsen is 
toegestaan. Ballen worden voor en na de 
training gedesinfecteerd. 
 

2. NSC (A. Di Giacomo) 
 

1. VIDEO-challenge: de LIGH plant een 
uitbreiding van 3 systemen naar 5. Alle clubs 
stemmen hiermee in, ook diegenen waar de 
omstandigheden het gebruik van video-
challenge (nog) niet toelaat. De systemen 
behoren aan de LIGH. Het gebruik is niet 
verplicht. De NSC is bereid om de betrokken 
clubs bij te staan in hun vormingsprogramma.  
 
De RvB vertrekt van het standpunt dat een 
technische vernieuwing – hoe interessant 
ook – voor iedereen moet gelden of voor 
niemand. Niettemin verzet zij zich niet, 
gezien het brede draagvlak van het initiatief 
en het nut van de technologie bij Europese 
wedstrijden. De RvB wijst er wel op dat het 
competitiereglement geen melding maakt 
van de video-challenge en dat een eventueel 
falen van het systeem niet kan of mag leiden 
tot betwistingen binnen Volley Belgium. 
Guy zet dit agendapunt op de agenda van de 
RCB.  
 

 
1. BEACH (J. Van Riet) 

 
1.  Tous les organisateurs de cette année se sont 

également engagés pour l'année prochaine. 
2. Johan remettra à la FVWB les directives 

flamandes COVID-19 concernant l'entraînement 
au volley en plein air, appliquées au TSV (SDK 
peut traduire).  Entraînement avec un maximum 
de 20 personnes, dont un maximum de 8 sur 
terrain, et pas de matchs. Les touches sont 
autorisées. Les ballons sont désinfectés avant et 
après l'entraînement. 

 
 

2.     CNA (A. Di Giacomo) 
 
1. VIDÉO-challenge : la LIGH prévoit de passer de 3 

à 5 systèmes. Tous les clubs sont d'accord, y 
compris ceux dont les conditions actuelles ne 
permettent pas (encore) l'utilisation du video-
challenge. Les systèmes appartiennent à la LIGH. 
L'utilisation du système n'est pas obligatoire. La 
CNA est disposée à aider les clubs concernés 
dans leur programme de formation.  

 
Le conseil d'administration part du principe qu'une 
innovation technique - aussi intéressante soit-elle 
- doit s'appliquer à tout le monde ou à personne. 
Néanmoins, le CA ne s’oppose pas au projet, étant 
donné le large soutien dont bénéficie l'initiative et 
l'utilité de la technologie dans les matchs 
européens. Toutefois, le CA souligne que le 
règlement de la compétition ne mentionne pas de 
video-challenge et qu'une éventuelle défaillance 
du système ne peut en aucun cas entraîner de 
litiges au sein de Volley Belgium. Guy mettra ce 
point sur l’agenda du RCB.  
 
 



 

 

2. De LIGH peilt naar de mogelijkheden om voor 
of na een wedstrijd interviews met de SR toe 
te staan. De RvB vindt dat de neutraliteit en 
de concentratie van de SR hierdoor in het 
gedrang komt. De RvB stelt zich de vraag 
welk het doel is van de LIGH. Guy zet dit 
agendapunt op de agenda van de RCB.  

3. Om de corona-crisis bij de clubs te bezweren 
is de NSC bereid tot een geste, op voorwaarde 
dat alle geledingen van VB bijdragen en dat de 
geste ten goede komt aan clubs van niveau 1 
tem 4. De NSC suggereert 1 à 2 gratis 
prestaties (waarde 15.000 €).  Guy lanceert 
een alternatief idee met een reductie van de 
kilometervergoeding tot bijvoorbeeld 0.24 € ( = 
65% van het FOD-tarief). Frédéric meldt dat de 
kost van SRs ongeveer 13% uitmaken van het 
clubbudget. De verderzetting van de discussie 
over steunmaatregelen volgt tijdens de 
meeting van vrijdag 22/05. 

4. Op basis van de ranking 2018-2019 en de 
observaties van de waarnemers stelde de NSC 
een lijst met promoties op. Het 
waarnemingsformulier bevat een luik met 
commentaar (vertrouwelijk, voor de SR) en een 
quotering (voor de NSC). Arturo checkt bij 
Patrick of wel alle verslagen terecht kwamen. 
Ten behoeve van de ‘code de l’arbitrage’ van 
PANATHLON zal Arturo aan FVWB een 
verklarende nota ivm de ranking bezorgen. 
 
De RvB stemt in met de promoties.  
 

5. Aanwervingen: de enquête van professor 
Dewael werd afgerond, met meer dan 400 
antwoorden. De analyse is gepland voor juli en 
zal in september worden voorgesteld, o.a. met 
het oog op de aanwervingsproeven van 6 à 8 
nieuwe SRs. Deze komen uit de provinciale 
rangen en krijgen bij aanwerving op nationaal 
niveau graad C. 
 

 
3. NOC (J. Somers) 

 
1.    Johan overloopt de laatste artikels waarvoor 

nog eensgezindheid nodig is. Op één artikel 
na worden de door de vleugels ingediende 
voorstellen na discussie unaniem aanvaard. 
Zo wordt overeen gekomen dat de regeling 
stijgen dalen voor 2021 op de RvB van juni 
zal goedgekeurd worden.  

 
2.     Over één amendement werd gestemd:  nl de 

toevoeging aan artikel 5.3.2. van de zinsnede 
‘tenzij de reeks onvolledig is’ . De RvB besloot 
op één stem na dat deze zinsnede moest 
verwijderd worden. 

3.    Het door de LIGH voorgestelde addendum 
aan het competitiereglement is niet 
aanvaardbaar zoals voorligt. Volley 
Vlaanderen lijstte reeds een resem 
opmerkingen op die Jean Paul zal delen. Guy 

2. La LIGH sonde les possibilités d'autoriser des 
interviews avec les arbitres avant ou après un 
match. Le conseil d'administration estime que ces 
interviews risquent de compromettre la neutralité 
de l’arbitre ainsi que sa concentration. Le CA se 
demande quel est l'objectif de la LIGH. Guy met ce 
point d’agenda à l'ordre du jour de la RCB.  

3. Afin de désamorcer la crise du corona au sein des 
clubs, la CNA est prêt à faire un geste, à condition 
que toutes les sections de Volley Belgium 
apportent leur part et que ce geste profite à tous 
les niveaux (1 à 4). La CNA suggère 1 à 2 
prestations gratuites (équivalent à 15 000 euros).  
Guy lance une idée alternative comprenant une 
réduction de l'indemnité kilométrique à par 
exemple 0,24 € (= 65% du tarif SPF). Frédéric 
rapporte que le coût de l’arbitrage représente 
environ 13% du budget d’un club. La suite de la 
discussion sur les mesures de soutien suivra lors 
de la réunion du vendredi 22/05. 

4. Sur la base du classement 2018-2019 et des 
rapports des observateurs, la CNA a établi une 
liste de promotions. Le formulaire d'observation 
contient une section avec des commentaires 
(confidentiels, pour l’arbitre) et une section 
‘classement’ (pour la CNA). Arturo vérifiera avec 
Patrick si tous les rapports ont bien été reçus.  
Pour les besoins du code d'arbitrage du 
PANATHLON, Arturo fournira à la FVWB une note 
explicative sur le classement. 
 
Le CA approuve les promotions.  
 

5. Recrutement : l'enquête du professeur Dewael a 
été complétée, avec plus de 400 réponses. 
L'analyse est prévue pour juillet et sera présentée 
en septembre, e.a. en vue des tests de 
recrutement de 6 à 8 nouveaux SR. Ces derniers 
proviendront des grades provinciaux et se verront 
attribuer le grade C lorsqu'ils seront recrutés au 
niveau national. 

 
 

3. CNR (J. Somers) 
 

1. Johan passe en revue les derniers articles pour 
lesquels l'unanimité est nécessaire. A l'exception 
d'un article, les propositions soumises par les 
ailes sont acceptées à l'unanimité, après 
discussion. Il est entre autres  convenu que le 
règlement monter/descendre 2021 sera 
approuvé par le CA de juin.  

 
2.     Un amendement a été voté, à savoir l'ajout 

à l'article 5.3.2. de la phrase "pour autant 
que celle-ci soit complète" . Àvec une voix 
contre, le conseil d'administration a décidé 
que cette phrase devait être supprimée. 

3.    L'addendum proposé par la LIGH au 
règlement de la compétition n'est pas 
acceptable tel quel. Volley Vlaanderen a 
déjà énuméré une série de commentaires 
que Jean Paul partagera. Guy mettra le 



 

 

zal het dossier agenderen op de komende 
RCB ( formule 5 – 5) 

4.    Homologatie ballen (commercieel voorstel 
MIKASA, via Geert De Dobbeleer). De RvB gaat 
akkoord met de gemaakte deal voor alle 
nationale reeksen inclusief de beide liga’s. De 
uitrol naar de clubs is te snel en op een te korte 
termijn.  Voor sommige clubs zou dit betekenen 
dat ze vanaf seizoen 2020-2021 onmiddellijk 
met andere ballen moeten spelen.  
Guy zendt Geert een tegenvoorstel met uitrol 
over een periode van 3 seizoenen. Intussen 
blijven de ballen van het voorbije seizoen 
geldig.  
Guy zet dit agendapunt op de agenda van de 
RCB.  
 

5.    Homologatie: het homolatiereglement wordt 
goedgekeurd. Als zou blijken dat clubs niet 
aan alle criteria kunnen voldoen zal de RvB 
beslissen op advies van de verantwoordelijke 
homologatie.  

6.     Het bekerreglement wordt goedgekeurd. 
7.     Inschrijvingen : alle reeksen zijn zo goed als 

vol (zie bijlagen H & D), ondanks het feit dat 
de clubs nog tot 25 mei de tijd hebben: 

        HEREN 

• LIGH : 9 teams - Aalst & Maaseik moeten 
nog inschrijven 

• NAT1H: 12 teams +TSV - Booischot A en 
Wevelgem A zijn bijkomende stijgers 

• NAT2H: 22 teams + 2 bijkomende stijgers 
VC Packo Zedelgem en Mendo Booischot C 
- Gavere nam stamnummer Lendelede over 

• NAT3H : 4*12 teams + 1 of 2 selecties 
 
 
DAMES 

• LIGD: 9 teams (Aubel schrijft waarschijnlijk 
niet in, maar heeft bedenktijd tot 25/05) 

• NAT1 D: 11 teams + TSV- Lendelede is niet 
ingeschreven – geen bijkomende stijger 
voorzien 

• NAT2D: 2*12 teams + selectie FVWB 

• NAT3D: 35 teams +1 TSV + 2 bijkomende 
stijgers (Hasselt  & Torhout) +evt. 
bijkomende selectie 

8.    Start van de competitie : de RvB verbaast zich 
over de communicatie van FVWB van begin 
mei dat de competitie op niveau 5 (promotion) 
zou starten op 1 januari 2021. De reden die het 
FVWB aanhaalt is dat verschillende zalen (in 
Henegouwen) al zeker tot eind september 
gesloten blijven (gemeentelijke bevoegdheid). 
 
De RvB is overtuigd dat indoorwedstrijden al 
mogelijk zouden moeten zijn een maand na 
opening van de zalen.  

 
Het annorama van VB dat weldra te 
beschikking zal worden gesteld is opgesteld in 
functie van de nieuwe, door COVID-19 
beïnvloede CEV-agenda. Het voorziet in een 

dossier à l'ordre du jour du prochain RCB 
(formule 5 – 5). 

4.    Ballons homologés (proposition commerciale 
MIKASA, via Geert De Dobbeleer). Le 
conseil d'administration est d’accord avec 
l’accord conclu et cela pour toutes les séries 
y compris les ligues. Néanmoins, la mise en 
exécution est trop rapide pour les clubs avec 
un délai trop court.  Pour certains clubs, cela 
signifierait qu'ils devraient jouer avec 
d'autres ballons dès la saison 2020-2021.  
Guy enverra une contre-proposition à Geert 
avec un déploiement sur une période de 3 
saisons. En attendant, les ballons de la 
saison précédente restent valables. Guy 
mettra ce point sur l’agenda du RCB.  
 

5.    Homologation : le règlement d'homologation 
est approuvé. S'il s'avère que les clubs ne 
peuvent pas répondre à tous les critères, le 
conseil d'administration décidera sur l'avis 
du responsable homologation.  

6.     Le règlement de la coupe est approuvé. 
7.     Inscriptions : toutes les séries sont presque 

complètes (voir annexe H & D), malgré le fait 
que les clubs ont encore jusqu'au 25 mai : 

        HOMMES 

• LIGH : 9 équipes - Aalst & Maaseik doivent 
encore s'inscrire 

• NAT1H : 12 équipes +TSV - Booischot A et 
Wevelgem A sont des montants 
supplémentaires 

• NAT2H : 22 équipes + 2 montants 
supplémentaires VC Packo Zedelgem et 
Mendo Booischot C – VC Gavere a repris le 
numéro de Lendelede. 

• NAT3H : 4*12 équipes + 1 ou 2 sélections 
DAMES 

• LIGD : 9 équipes (Aubel ne s'inscrit 
probablement pas, mais a encore jusqu'au 
25/05) 

• NAT1 D : 11 équipes + TSV- Lendelede 
n'est pas inscrit - pas de montant 
supplémentaire prévu 

• NAT2D : 2*12 équipes + sélection FVWB 

• NAT3D : 35 équipes + TSV + 2 montants 
supplémentaires (Hasselt & Torhout)  

8.  Début de la compétition : le conseil 
d'administration est surpris par la 
communication du FVWB de début mai que la 
compétition au niveau 5 (promotion) débuterait 
le 1er janvier 2021. La raison invoquée par la 
FVWB est que plusieurs salles (dans le 
Hainaut) resteront fermées au moins jusqu'à la 
fin du mois de septembre (autorité municipale). 
Le CA est convaincu que la compétition en 
salle devrait être possible un mois après 
l'ouverture des salles.  

 
     L'annorama de VB, qui sera bientôt 

disponible, a été élaboré en fonction du 
nouvel agenda de la CEV, tel que influencé 
par COVID-19. L’annorama prévoit un début 



 

 

start van de competities eind september, 
teneinde nog in april 2021 te kunnen afsluiten.  
NOC-CNR houdt als stelregel een publicatie 
van de kalenders tegen 8 juni.  
 
Het dossier ‘kalender Promotion’ wordt verder 
besproken op de CA FVWB van 20 mei 
(morgen). 
 

9.    De nationale jeugdkampioenschappen 2021 
staan geprogrammeerd op  22 en 23 mei.  

 
Johan zal nagaan of het jeugdkampioenschap 
alsnog naar voor kan geschoven worden. 

 
4. Liga A Dames (Claude Holvoet) 
  

1.    De LIGD zal waarschijnlijk met 9 teams van start 
gaan (met Tchalou en zonder Aubel). De 
reguliere competitie + PO + beker zullen 
maximaal 32 speeldagen kennen (28 WE  & 4 
midweek). De LIGD wil eindigen met een 
‘apotheose’.  

2.     Volgende week organiseert LIGD een RvB 
(teleconferentie) waarop de oprichting van de 
VZW zal beklonken worden. Alle clubs zullen 
vertegenwoordigd worden. Voor het beheer 
denkt Claude aan een RvB van 5 personen met 
1à 2 externe leden uit de bedrijfswereld. 

 
3.    De clubs van LIGD hebben eensgezind 

gereageerd op de vervroegde afsluiting van de 
competitie 2019-2020 en hebben 70-75% van 
de lonen uitbetaald aan de speelsters. Volgend 
jaar worden de uitbetalingen aan 
spelersvergoedingen pro rata gelinkt aan de 
inkomsten.   
 
 

des compétitions à la fin septembre, en vue 
d’aboutir fin avril 2021.  La CNR a retenu la 
date du 8 juin pour la publication des 
calendriers.  

 
Le dossier ‘calendrier promotion’ sera discuté 
plus en détail lors de la réunion du CA FVWB 
le 20 mai (demain). 

 
9.   Les championnats nationaux des jeunes 2021 

sont prévus les 22 et 23 mai.  
 

Johan vérifiera si le championnat des jeunes 
peut encore être avancé. 

 
4.     Ligue A Dames (Claude Holvoet) 

 
1. La LIGD débutera probablement avec 9 équipes 

(avec Tchalou mais sans Aubel). La compétition 
régulière + PO + coupe comptera au maximum 32 
jours de jeu (28 WE & 4 en milieu de semaine). La 
LIGD veut clôturer la compétition avec une 
"apothéose".  

2.  La LIGD organisera la semaine prochaine un 
conseil d'administration (téléconférence) lors 
duquel sera décidé sur la fondation de l'ASBL. 
Tous les clubs y seront représentés. Concernant 
la gestion, Claude s’imagine un conseil 
d'administration de 5 personnes avec 1 ou 2 
membres externes du monde des affaires. 

3.  Les clubs de la LIGD ont réagi solidairement à la 
clôture anticipée de la compétition 2019-2020 et 
ont tous versé 70-75% des salaires aux joueuses. 
L'année prochaine, les paiements aux joueuses 
seront liés au prorata des revenus.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Raad van Bestuur (22/05)                 Conseil d’Administration (22/05) 
 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet (ook BEACH) 
o Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Anne Marie Habets, Frédéric 

Vandenbemden (gecoöpteerd lid tot eerstvolgende AV / membre co-opté jusqu’à la prochaine AG) 
 

Verontschuldigd / Excusés: O. Dulon (procuration Van Daele), Luc Declercq (volmacht JP De Buysscher) 

 

 
Voorafgaande bemerking ivm de RvB 
  
Bij aanvang van de vergadering laakt Guy het bestaan 
van lekken. Zo vernam de LIGH reeds officieuze en 
bovendien onjuiste informatie uit de 
commissievergadering van 19/05, wat 
onaanvaardbaar is. 
De vergadering van 19/05 was geen toonbeeld van 
efficiëntie. Guy werkt een voorstel uit om efficienter 
te vergaderen met bijvoorbeeld strikte deadlines qua 
besprekingstijd en termijnen om zaken op de agenda 
te plaatsen.   
 
1. Interne werking VB, RvB & AV 
 
1. 1. Secretariaat 
 
1.1.1. Domeinnaam 
 
Volley Belgium heeft een nieuwe domeinnaam, en 
vier nieuwe e-mailadressen werden in gebruik 
genomen: 

• NOC-CNR@volleybelgium.be 

• president@volleybelgium.be 

• Director_Fin@volleybelgium.be 

• secretariat@volleybelgium.be 

Iedereen wordt uitgenodigd om deze nieuwe adressen 
consequent te gebruiken. 
 
1.1.2. steunmaatregelen personeel 
 
De Vlaamse subsidie voor Carmen Peralta (ex-DAC) 
loopt uiterlijk tot februari 2023.  Guy en Claude 
bespreken met Carmen hoe dit past in haar 
carrièreplanning en trachten een zo goed mogelijke 
oplossing te vinden voor alle partijen. 
 
 
 
1.1.3. Delegatie Paritair Comité 223 
 
Door het faillissement van de basketbalfederatie 
kreeg Volley Belgium onvoorzien een tweede zetel in 
PC223.  Tevens dient de heer Pierre Vandeputte 

Remarque préliminaire concernant le CA 
  
Au début de la réunion, Guy dénonce l'existence de 
fuites. La LIGH a déjà reçu des informations non 
officielles voir même fausses de la réunion d’une 
commission du 19/05, ce qui est inacceptable. 
 
La réunion du 19/05 n'a pas été un exemple 
d'efficacité. Guy développe une proposition visant 
des réunions plus efficaces, avec par exemple des 
temps de discussion très strictes et des délais fixes 
pour mettre des point à l’ordre du jour. 
 
1. Fonctionnement interne du VB, du CA et de l'AV 
 
1. 1. Secrétariat 
 
1.1.1. Nom de domaine 
 
Volley Belgium a un nouveau nom de domaine, et 
quatre nouvelles adresses électroniques ont été mises 
en service : 

• NOC-CNR@volleybelgium.be 

• president@volleybelgium.be 

• Director_Fin@volleybelgium.be 

• secretariat@volleybelgium.be 
Chacun est invité à utiliser ces nouvelles adresses de 
manière cohérente. 
 
1.1.2. les mesures de soutien au personnel 
 
Les subventions flamandes pour Carmen Peralta (ex-
DAC) courent jusqu'en février 2023 au plus tard.  Guy 
et Claude s’entretiendront avec Carmen comment 
intégrer cela dans la suite de sa carrière en vue de 
trouver une solution optimale pour chacun. 
 
 
 
1.1.3. Délégation VB à la Commission Paritaire 223 
 
En raison de la faillite de la fédération de basket-ball, 
Volley Belgium a obtenu inopinément un deuxième 
siège au PC223.  M. Pierre Vandeputte (membre 

mailto:NOC-CNR@volleybelgium.be
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(ontslagnemend lid als ex-voorzitter van Parky 
Menen) te worden vervangen.   
 
 De nieuwe samenstelling is nu als volgt: 

• Bestaande zetel 
o Effectief : Philip Berben 
o Plaatsvervangend: Daniel Van Daele 

• Nieuwe zetel 
o Effectief : Philippe Boone 
o Plaatsvervangend : Annelies Uytterhaege 

 
1.2.  Samenstelling RvB 
 
Op de AV van VB van 16/06 zullen de vleugels hun 
nieuwe vertegenwoordigers voor de RvB – VB bekend 
maken.   
 
De vleugels communiceren uiterlijk op 02/06, hun 
delegaties voor de AV (telkens 8 namen). 
 
De AV zal plaats hebben in het EVC, met respect van 
de social distancing regels. Volley Belgium nodigt de 
vleugels uit en zorgt voor een verdeling van de 
commissieverslagen. 
 
2. Financiën 
 
2.1. Claude presenteert de balans- en 

resultatenrekening 2019 en het budget 2020 dat 
op de AV ter goedkeuring zal voorgelegd 
worden.  Hij benadrukt het belang van subsidies 
voor de werking van VB.  Om aan de 
coronacrisis het hoofd te bieden werden zowel 
voor 2019 als 2020 provisies aangelegd (10.000 
EUR).  Het budget werd ook neerwaarts herzien.  
Zo wordt de tijdelijke verhoging van de steun 
aan de NP (zoals in 2019) niet verlengd.  

 
 
2.2. VB heeft weinig manoeuvreerruimte voor 

eventuele COVID-19 steunmaatregelen naar de 
clubs toe, maar bekijkt in samenspraak met de 
vleugels welke besparingen mogelijk zijn (bv 
recuperatie verzekeringen, reductie van de 
kilometervergoeding). 

 
2.3. Antwoordend op een vraag van Daniel meldt 

Claude dat de website van VB enkel informatief is, 
waardoor een beperkt budget volstaat.  De 
websites van de beide vleugels blijven dienen 
voor het administratieve beheer van de 
competities en zullen door de clubs dus gewoon 
verder gebruikt kunnen worden.  

 

démissionnaire puisque ex-président de Parky Menen) 
doit également être remplacé.   
 
La composition sera maintenant comme suit : 

- Siège existant 
o Effectif : Philip Berben 
o Remplaçant : Daniel Van Daele 

- Nouveau siège 
o Effectif : Philippe Boone 
o Remplaçant : Annelies Uytterhaege 

 
1.2.  Composition du CA 
 
Lors de l'AV de VB du 16/06, les ailes annonceront 
leurs nouveaux représentants au conseil 
d'administration - VB.   
 
Les ailes communiqueront également, et au plus tard 
le 02/06, leurs délégations pour l'AV (8 noms 
chacune). 
L'AV aura lieu à l'EVC, en respectant les règles de 
distanciation sociale. Volley Belgium invite les ailes et 
assure la distribution des rapports des commissions en 
temps utile. 
 
2. Finance 
 
2.1. Claude présente le bilan et le compte de résultat 

2019 ainsi que le budget 2020 qui seront soumis 
à l'approbation de l'Assemblée Générale.  Il 
souligne l'importance des subventions pour le 
fonctionnement de VB.  Afin de faire face à la 
crise Corona, des provisions ont été prévues pour 
2019 et 2020 (10.000 euros).  Le budget a 
également été révisé à la baisse.  Par exemple, 
l'augmentation temporaire du soutien au équipe 
nationales (comme en 2019) ne sera pas 
prolongée.  

 
2.2. Volley Belgium a peu de marge de manœuvre 

pour d'éventuelles mesures de soutien COVID-19 
en faveur des clubs, mais examine les économies 
possibles en concertation avec les ailes (par 
exemple, récupération de primes d’assurance, 
réduction de l'indemnité kilométrique). 

 
2.3. En réponse à une question de Daniel, Claude 

réitère que le site web du VB n’est 
qu’informatif, et qu’un budget limité est donc 
suffisant.  Les sites web des deux ailes 
continuent de servir à la gestion administrative 
des compétitions et seront utilisés par les clubs 
comme d’habitude.  

 



 

 

2.4. De RvB stemt in met het voorstel van de LIGD om 
met een eigen ontwikkeld systeem in te staan 
voor de videosharing (punt 4.2. RvB 16/04).  Dit 
zal de kosten drukken en is een voorbeeld van 
goed beheer. 

 
3. Diversen 
 
3.1. De CEV vaardigde een ‘Marshall’ plan uit als 

reactie op de Corona-crisis.  De 
steunmaatregelen aan nationale federaties en 
clubs belopen 11.500.000 EUR. 

 
3.2. De FIVB meldde dat nationale federaties hun 

competities kunnen organiseren tussen 1 juli 
2020 en 18 april 2021.  Wat deze laatste limiet 
betreft blijkt dat CEV deze voorlopig (?) niet 
aanhangt.  Het annorama van VB zal 
competitiewedstrijden voorzien tot eind april. 
Mocht het nodig zijn kunnen aanpassingen 
nadien nog uitgevoerd worden. 

 
3.3. De RvB nodigt de vleugels uit om de lijsten van 

commissarissen en CEV-supervisors zoals 
voorgesteld door Guy te bespreken.  Jean-Paul 
stelt voor om duidelijke afspraken te maken met 
betrekking tot mogelijke functiecombinaties (bv 
commissaris-waarnemer, commissaris – SR, 
supervisor-referee-delegate) en aanduidingen 
van nieuwe wedstrijdcommissarissen  

 
3.4. Het convenant met de LIGH voorziet in een RCB 

4*4. De RvB pleit voor het respect en behoud van 
deze afgesproken overlegvorm zoals 
overeengekomen in het convenant op 5 juli 
2019. De rol van de bemiddelaar welke meehielp 
om het convenant tot stand te brengen en als 
garantie gebruikt kan worden voor de goede 
werking  mag niet in vraag gesteld worden.  
 
Luc De Clercq geeft aan zich terug te trekken uit 
het RCB-overleg omwille van de combinatie van 
privé-redenen en  beroepsdrukte.   
 
Guy meldt dat het opnieuw in-vraag-stellen van 
het recentste convenant de dato 5 juli 2019 door 
de Liga, nog geen jaar na het ondertekenen 
ervan ( net zoals ook gebeurde met het vorige 
convenant ondertekend bij Philippe Muyters in 
2018), absoluut niet motiverend is. Deze 
terugkerende problematiek helpt het Belgisch 
volleybal en het ligavolleybal niet vooruit. 

 
3.5. Volley Vlaanderen deelde een reeks bemerkingen 

op het addendum LIGH dat de Liga Heren 

2.4.  Le CA approuve la proposition de la LIGD 
d'utiliser un système développé en interne de 
vidéosharing (point 4.2. CA 16/04).  Cela 
permettra de réduire les coûts et constitue un 
exemple de bonne gestion. 

 
3. Divers 
 
3.1. Le CEV a publié un plan "Marshall" en réponse 

à la crise de Corona.  Les mesures de soutien 
aux fédérations et clubs nationaux s'élèvent à 
11 500 000 euros. 

 
3.2. La FIVB a indiqué que les fédérations nationales 

peuvent organiser leurs compétitions entre le 
1er juillet 2020 et le 18 avril 2021.  En ce qui 
concerne cette dernière limite, il semble que CEV 
n'y adhère pas encore ( ?).  L'annorama du VB 
prévoit des compétitions jusqu'à la fin du mois 
d'avril. Si nécessaire il peut être adapté 
ultérieurement. 

 
3.3. Le CA invite les ailes à discuter les listes de 

commissaires et de superviseurs CEV comme 
présenté par Guy. Jean Paul propose de 
s’accorder sur les critères claires quant aux 
incompatibilités éventuelles (par exemple 
commissaire - observateur, commissaire - 
arbitre, supervisor – referee-delegate) et aux 
nominations des commissaires.  

 
3.4. Le convenant signé avec la LIGH prévoit un RCB 

4*4. Le conseil d'administration préconise le 
respect et le maintien de cette structure telle 
qu’approuvée le 5 juillet 2019.  Le rôle du 
médiateur qui aidait à établir la convention et 
qui peut être utilisé comme garantie de son 
bon fonctionnement ne peut pas être remis en 
question.  

 
Luc De Clercq indique qu'il se retire de la 
consultation du RCB pour une combinaison de 
raisons privées et professionnelles.   
 
Guy mentionne que la remise en cause de la 
dernière convention datée du 5 juillet 2019 par 
la Ligue, moins d'un an après sa signature 
(comme ce fut le cas pour la précédente 
convention signée avec Philippe Muyters en 
2018), n'est absolument pas motivante. Ce 
problème récurrent n'aide pas le volley-ball 
belge ni la ligue. 

 
3.5. Volley Vlaanderen a fait part d'une série de 

commentaires sur l'addendum LIGH proposé par 



 

 

voorstelde. Guy brengt deze punten op het RCB-
overleg. Op basis hiervan en na een puntsgewijze 
behandeling van het geamendeerde 
competitiereglement formuleert de RvB een 
tegenvoorstel dat Guy zal voorleggen aan de 
RCB. Met uitzondering van de voorstellen 
uitgebracht door de Liga gaat de rvb akkoord met 
het competitiereglement. Een verduidelijking is 
nog nodig met betrekkeing tot aansluitingen van 
spelers na 15/01. 

 
3.6. Op vraag van de Liga bevestigt de RvB dat Volley 

Belgium aanhanger blijft van de Supercup. Jean 
Paul neemt dit mee naar de RvB-VV. 

 
 
3.7. Jubileum Volley Belgium  

Verwijzend naar voorgaand punt stelt de RvB dat 
de Supercup gebruikt zou kunnen worden bij de 
promotie van het jubileum-programma van VB. 
De vleugels zullen op de RvB hun voorstellen 
voor het jubileum formuleren. De powerpoint 
van Idealogy kan dienen als inspiratie.  
 
 

3.8.  De RvB stelt dat bijkomende stijgers Zedelgem en 
Booischot reeds geïnformeerd mogen worden. 

 
3.9.  Teneinde klaarheid te krijgen in het dossier Limal-

Noorderkempen zal Guy contact opnemen met 
Toon Sorgeloos. 

 
3.10.  Op vraag van Daniel bevestigt het secretariaat 

dat het EK BEACH U20 nog steeds op het 
programma staat.  VB heeft een spotregistratie 
gemaakt.  200 EUR waarborg werd ontvangen 
voor team Laenen-Goset. 

 
3.11. De FVWB zal Johan Somers een schrijven richten 

met de vraag om een FVWB-ploeg te 
beschouwen als bijkomende stijger naar NAT3D. 

 

la Ligue Hommes. Guy amène ces points à la 
consultation RCB. Sur cette base et après un 
traitement point par point du règlement de 
compétition, le conseil d'administration formule 
une contre-proposition que Guy soumettra à la 
CRB.  Exception faite pour les propositions de la 
ligue, le CA approuve le règlement de 
compétition. Néanmoins, une clarification reste 
nécessaire quant à la règle sur les affiliations des 
joueurs après le 15/01. 

 
3.6. À la demande de la Ligue, le Conseil 

d'administration confirme que Volley Belgium 
reste un supporter de la Supercoupe. Jean Paul 
amène ce dossier au CA-VV. 

 
3.7.  Jubilé Volley Belgium  

Se référant au point précédent, le conseil 
d'administration déclare que la Supercoupe 
pourrait être utilisée pour promouvoir le 
programme anniversaire de VB. Les ailes 
formuleront leurs propositions pour le jubilé au 
CA de juin. La présentation powerpoint 
d'Idéalogy peut servir d'inspiration.  

 
3.8.  Le conseil d'administration indique que les 

montants supplémentaires Zedelgem et 
Booischot peuvent déjà être informés. 

 
3.9.  Afin de clarifier le dossier Limal-Noorderkempen, 

Guy prendra contact avec Toon Sorgeloos. 
 
3.10.  À la demande de Daniel, le secrétariat confirme 

que le CHE BEACH U20 est toujours au 
programme.  VB a fait un spot registration.  Un 
dépôt de 200 EUR a été reçu pour l'équipe 
Laenen-Goset. 

 
3.11. La FVWB écrira à Johan Somers pour lui 

demander de considérer une équipe de la FVWB 
comme montant supplémentaire à NAT3D 
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